
بچه های جبهه با دلشان دین را پذیرفته بودند

شماره پرسش: ۱۴۶۷۷

تاریخ ارسال پرسش: ۰۸:۲۴:۲۳ ۱۳۹۴/۱۱/۲

متن پرسش

سلام: استاد عزیز من در پان شهر بزرگ شدم و شدیدا روی دینم غیرتی ام. و شدیدا آدمای دینی رو

دوست دارم. فقط بدبختیم اینه که نمیتونم لفظ قلم صحبت کنم! اصلا عادت نکردم. الان چند وقتیه با

شما دارم صحبت می کنم دیگه آخر سعی خودم بوده. الانم تو گلوم گیر کرده بود به شما بگم: نوکرتم

استاد. خیلی میخوامت. این بده که من نمیتونم مثل اونای دیگه که از شما سوال میپرسن حرف بزنم؟

نمیدونم چیکار کنم؟ استاد بچه های جبهه مثل منم داشت؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همهی بچههای جبهه با دلشان حرف میزدند و نه به قول شما با لفظ قلمهایشان. و مثل شما بحمداالله با دلشان

دین را پذیرفته بودند و همان غیرتشان آنها را تا مرز دفاع از دین و قرارگرفتن در زیر سایهی لطف الهی جلو برد. موفق باشید


